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Nieuwsbrief oktober 2023 
VtV Ons Belang Hoogvliet 

Info Gemeente Rotterdam 
Zoals eerder is gemeld gaat er het een en ander veranderen. Eén van 
de zaken waar we ons op moeten voorbereiden is de verkoop van 
opstallen (tuinhuis, kas, schuur, enzovoort). De nieuwe 
huurovereenkomst schrijft voor dat bij verkoop van een opstal door 
een lid de verkoop plaatsvindt tegen een prijs die is vastgesteld door 
een taxatiecommissie of een externe taxateur. Deze moet worden 
aangesteld door het bestuur van de vereniging. Om veel discussies te 
voorkomen opteren wij voor een externe taxateur. De regel gaat in bij 
het aangaan van het nieuwe huurcontract (begin volgend jaar). 
 

Afval 
Tot en met zaterdag 28 oktober kan het tuinafval op woensdag en op 
zaterdag aangeboden worden bij de containers. Vanaf 1 november is 
het alleen nog mogelijk op de zaterdag. Dan komt de woensdag dus 
te vervallen.  In het najaar wordt er altijd (te)veel afval aangeboden 
en we gebruiken het maximaal aantal containers al. Het is daarom 
handig om het afval op uw tuin te verzamelen en dat dan in de 
winterperiode naar de containers te brengen, dan is er altijd plek.  
 
Met de opening van het nieuwe tuinseizoen is het weer mogelijk om 
op woensdag  en op zaterdag aan te bieden. Volgend seizoen kan, op 
veler verzoek, ook op de maandag avond  vuil worden aangeboden. 
 

Mededeling uit onze winkel. 
Kom op tijd met het bestellen van de verschillende soorten tuinaarde 
voor het volgende seizoen. In januari is er een prijsverhoging tussen 
de 10 en 20% dus dat scheelt een hoop geld. U kunt u bestelling 
doorgeven op het mailadres van Willem Vermaas:  
willemvermaas1957@gmail.com , of gewoon bestellen bij de winkel. 
Hopelijk tot ziens bij de activiteiten van de winkel. 
 

Watermeterstanden 
Dit jaar worden de meterstanden opgenomen door het bestuur. Dit 
o.a. om te controleren of alles nog goed is aangesloten en de meter 
nummers e.d. kloppen met de registratie. Daarnaast wordt gekeken 
naar een aantal veiligheidsaspecten. De rondes zullen vanaf 1 
november worden gelopen. Bestuursleden hebben vanuit hun rol  
toegang tot de tuinen. Zorg ervoor dat uw tuin toegankelijk is. 
 
 
 

Van de bestuurstafel 
INHOUD 
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Nieuwe leden 
We heten alle nieuwe leden weer van harte welkom als lid van onze vereniging. Succes met alle 
werkzaamheden!  Er wordt een bijeenkomst gepland waar we vragen kunnen beantwoorden en wat 
informatie willen vertrekken. De uitnodiging volgt. 

Activiteitencommissie (AC)                                                                   

Op 28 oktober is om 11 uur de uitslag van de grote pompoenenwedstrijd. Iedereen is van harte 
welkom om de pompoenen die met zorg gekweekt zijn te bewonderen. De koffie staat klaar. 
 
Diezelfde middag, 28 oktober, kunnen we vanaf 13.00 uur genieten van de leerzame en 

superleuke lezing van Jessica Koomen. 

Geef je op via Patricia. (06292920317) of via ac.onsbelang@gmail.com.  Er zijn nog enkele 
plaatsen vrij. Voor leden is het gratis. 
 
De lezing bevat veel concrete en direct toepasbare informatie, voorbeelden, inspiratie en er is 
uiteraard ook veel ruimte voor vragen. De basis is: ecologisch tuinieren. En hoe je dat praktisch 
aanpakt. De lezing heeft een kop en een staart en aan het eind van de lezing snapt iedereen wat 
het belang is van een ecologische aanpak met aandacht voor biodiversiteit en hoe je binnen 
eigen kringloop je volkstuin kunt laten floreren. 
 
De belangrijkste onderwerpen die aan bod komen op een rijtje: 

• Hoe werk je aan een bodem vol gezond leven 

• Hoe krijg je sterke planten die bestand zijn tegen ziektes en plagen 

• Wat kun je uit eigen kringloop inzetten (o.a. mulch, compost) 

• Het belang van een biodiverse tuin 

• Het bereiken van een ecologische balans voor een 
goede oogst 

 
De conclusie na de lezing is: ecologisch tuinieren scheelt  
je op termijn werk, geld en energie. En levert je een fijne  
oogst, gezonde & sterke planten en een fantastisch  
tuinleven op. 
 
Zet alvast in je agenda: Op 16 december om 12:30 
 is er een lezing “Moestuinplanner”, gegeven door  
onze eigen Patricia van der Schoor. 
  
De winteropeningstijden van de kantine zijn:  
op zaterdag van 10:00 uur tot 12:00 uur,  
woensdagmiddag van 12:30 tot 16:00 uur.  
De laatste zondag in de maand is er klaverjassen  
van 10:00 uur (inloop 9:30)  
tot 14:00 uur.                          

Foto van de maand 
Heeft u ook een leuke foto gemaakt op uw tuin, 

stuur deze dan op naar AConsbelang@gmail.com 
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Visie op volkstuinen (een samenvatting van 19 pagina’s tekst door Marjon) 
 

Op 3 oktober is de visie op volkstuinen besproken met wethouder Achbar en zijn team (Zorg & 
Welzijn, Sport & Recreatie). Hij vindt het belangrijk dat we goed op de hoogte worden gehouden en 
hij wil transparant zijn over zowel het bestuurlijke traject als op inhoud. Binnenkort wordt het 
concept van de visie naar de wijkraden gestuurd en de gemeenteraad. De verwachting is dat 
woensdag 1 november volkstuinders de mogelijkheid krijgen tijdens de raadsvergadering te kunnen 
spreken of vragen stellen. Zodra we hierover meer weten maken we dit bekend. 
Volkstuinverenigingen, wijkraden en gemeentelijke instanties zijn allen opgekomen voor hun 
belangen. En soms knelt dat met andere plannen voor de stad. Allemaal zien we graag dat 
volkstuinen levendige plekken zijn voor natuur, gezond voedsel en onderwijs. Groene ruimtes zijn 
belangrijk voor bewoners en de stad. De stad groeit maar het is heel belangrijk dat we het groen 
koesteren en beschermen. 
 
Van exclusief naar inclusief 
Van extensief naar intensief 
 
Een kleine groep mensen gebruikt nu een relatief groot deel van de grond en dat doen zij ook nog 
eens af en toe, niet continu. De wens is dat meer mensen vaker toegang hebben tot de volkstuinen. 
De verenigingen moeten actief gaan nadenken en handelen om ervoor te zorgen dat meer 
Rotterdammers (in ons geval Hoogvlieters) gebruik kunnen maken van het groen. 
 
Concreet betekent dit dat we meer van onze tuin laten zien aan leden en niet-leden. Dat we meer 
wandelaars laten genieten van het groen door heggen te snoeien en schuttingen te verwijderen. 
Onze (exclusieve) tuin meer open te stellen voor anderen en met hen het gesprek aangaan over teelt 
van groenten en gewassen, bijzondere planten en dieren en vogels die op het complex leven. Met als 
doel dat het complex inclusiever wordt voor iedereen. Een taak voor iedereen, niet alleen bestuur, 
om meer wandelaars aan te trekken. We zijn tenslotte een openbaar wandelpark waar alle 
Hoogvlieters van moeten kunnen genieten. 
 
Verder wordt gesproken over het delen van de kantine met andere verenigingen. Mocht je behalve 
lid zijn van Ons Belang ook lid zijn van een andere vereniging in Hoogvliet (of naaste omgeving) is het 
dan mogelijk op een of andere manier samen te werken, zodat de kantine niet op de meeste dagen 
van het jaar leeg staat? Buiten de kantine zijn er ook andere samenwerkingsverbanden mogelijk. Te 
denken valt aan onderwijs. Of zoals het zo mooi heet Educatie. Zoek naar mogelijkheden om niet-
leden te vertellen over natuur, planten en dieren, composteren, gebruik van regenwater en 
slootwater. En vul maar aan. 
 
De visie is behoorlijk ambitieus en stelt ons voor grote uitdagingen in de nabije toekomst. Bedenk bij 
dit alles dat we onze verhuurder, de gemeente Rotterdam, dankbaar mogen zijn voor het behoud 
van ons complex de komende jaren. Zij zijn overtuigd van nut en noodzaak van het voortbestaan van 
de meeste volkstuincomplexen. Een volkstuincomplex is goed voor onze gezondheid, de natuur en 
het klimaat. 
 
Wat dit allemaal precies betekent voor ons zullen we nog moeten bekijken. Zomaar de kantine 
openstellen voor anderen b.v. is met de huidige bezetting niet mogelijk. 
 

 
Over het nieuwe Rotterdamse beleid staat het e.e.a. op  https://www.rotterdam.nl/volkstuinen 

https://www.rotterdam.nl/volkstuinen
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Vorst 
Hoe bizar ook, maar er schijnt vorst aan te komen. Denk aan uw waterleiding systeem! Sluit het 
water tijdig af met de hoofdkraan, tap de leidingen af en blaas ze door. 

Voor meer info bekijk de fraaie en informatieve website:  https://vtv-onsbelang.nl/  

Column Cynthia:                                                    
  
De magie van de herfst 
 
Als ik om me heen kijk, zie ik al weer vele gekleurde bladeren op de grond liggen. Rood, geel, bruin 
en sommige nog wat groen. Wachtend tot ze zwart worden en weer worden opgenomen door de 
aarde die daar weer dankbaar gebruik van maakt. Het proces van verandering is weer in beweging 
gezet. Ik hou wel van de verandering van de seizoenen. Elk seizoen heeft wel iets. Maar na dagen 
regen word ik wel wat sombertjes, maar daar is nu nog geen spraken van! En zodra dat wel begint 
in is dat ook goed. Net als de seizoenen trekken wij ons ook weer even terug in onze schulp. Even 
een stapje terug en je zelf warm houden onder een dekentje en warm vuurtje. Om straks in de 
lente weer te ontwaken en mooi te gaan bloeien. Maar eerst nog de herfst en winter! 
Ik merk dat ik zelf ook al wat minder enthousiast bezig ben. En loop al weer achter op 
verschillende werkjes. Maar dat is ook geen nieuws meer volgens mij. Maar het blijft binnen de 
perken gelukkig.  
 
Het is nog prachtig weer, weinig regen, zachte temperaturen en geregeld nog wat zon.  
De pompoenen groeien hier en daar nog lekker door. Al ben ik voor sommigen pompoenen 
gewoon bang! De pompoen van mijn buurvrouw verder op, op de kievitslaan bijvoorbeeld! Die is 
MEGA GROOT!!! Nog heel even en hij ontploft, echt waar! Kan niet anders!!! Zo groot heb ik ze 
nog nooit gezien!  
 
Op het moment is het betreden op de kievitslaan op eigen risico ;) haha  
Het is echt de moeite waard om daar even een kijkje te gaan nemen! Snel loop ik door en kom 
veilig aan bij mijn eigen tuin. Ik negeer het hoge gras, ik negeer de uitgebloeide bloemen en ik 
negeer de verlepte tomaten...dan valt het nog best mee hoe mijn tuintje erbij ligt!  Ik bekijk mijn 
tuin al zittend vanaf mijn tuinstoel en zie dat er echt nog wel genoeg te  
doen is in mijn tuin...Snel sluit ik mijn ogen! En geniet dankbaar nog even van  
het zonnetje dat zachtjes op mijn gezicht schijnt. Heerlijk...  
Morgen staat het gras ook nog wel hoog :)                                          
 

Cynthia 
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